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Vragen van het lid Ouwehand (PvdD)
aan de ministers van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en
van Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit over het
ondersteunen van de
promotiecampagne «Van vis krijg je
nooit genoeg». (Ingezonden 10
september 2008)

1
Kent u het persbericht van het
Nederlands Visbureau voor de
promotiecampagne «Van vis krijg je
nooit genoeg»?

2
Is het waar dat de promotiecampagne
gesteund wordt door uw ministeries?
Zo ja, houdt deze ondersteuning ook
financiële ondersteuning in, en hoe
groot is deze overheidsbijdrage?

3
Kunt u aangeven waarom natuur-,
milieu- en dierenwelzijnaspecten,
zoals een duurzaam aanbod in de
supermarkten van niet bedreigde
vissen en geen vis die op een
schadelijke manier is gekweekt of
gevangen, geen onderdeel uitmaken
van de campagne? Zo neen, waarom
niet?

4
Kent u het document van de
Europese Commissie
«Communication from the
Commission to the Council, Fishing
Opportunities for 2008»?

5
Kunt u aangeven hoe het promoten
van de visconsumptie zich verhoudt
tot de conclusie van de Europese
Commissie dat 80 procent van de
Europese visbestanden zich in de
gevarenzone bevindt, waaronder
tong, schol en tonijn?

6
Kunt u aangeven hoe de
Voedingsnota van de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport ,
waarin ook de nadruk wordt gelegd
op een grotere visconsumptie, zich
verhoudt tot de teruglopende
visbestanden ten gevolge van de
wereldwijde overbevissing?

7
Kunt u aangeven wat uw ambities zijn
voor het herstel van de visstanden en
welke concrete actie van u mag
worden verwacht?

8
Deelt u de mening dat het promoten
van visconsumptie minstens op
gespannen voet staat met
inspanningen voor herstel van
visbestanden? Zo ja, kunt u dit
toelichten? Zo neen, waarop baseert
u zich?

1 Nederlands Visbureau, «Nederlander moet
vaker vis eten», 29 augustus 2008.
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